

# 中国国家名中医郭志强学术传承工作室培训课程报名评估表

## Evaluation Form

日期Date:

### 1. 基本信息Basic Information

英文姓名English name:                      中文姓名Chinese name:  
联系电话Cellphone:                      电子邮箱 Email:  
诊所名称Clinic name:                      诊所地址Clinic address:  
手机Phone number:  
毕业院校Graduated University:

2. 您从事针灸/中医药治疗的时间: \_\_\_\_\_年  
How long have you been engaged in acupuncture / traditional Chinese medicine treatment:      Year(s)

3. 您目前的年门诊量是: \_\_\_\_\_人次  
Your current annual outpatient volume is:      patient«time

4. 您是否为您的患者开具中药配方: ① 是 ② 否 (如果否, 请跳至第6题)  
Do you prescribe traditional Chinese medicine formula for your patients:  
①YES ② NO(if no, please go to Q6)

5. 您经常使用的中药剂型是: ① 饮片 ② 颗粒剂 ③ 其他, 请填写\_\_\_\_\_  
Which types of herbal formulation do you usual use: ① herbal slice ②granules ③ others, please specify:

6. 您日常是否治疗妇科/不孕不育患者? ① 是 ② 否 (如果否, 请跳至第8题)  
Do you treat patients with gynecological disease or infertility?  
①YES ② NO(if no, please go to Q8)

7. 不孕不育患者占到您的患者总数(每年)的百分比为\_\_\_\_\_  
Please specify the proportion of patients with infertility among all your patients annually:  
\_\_\_\_\_

8. 您平时学习中医中药知识或接受继续教育的主要渠道是什么(多选题):  
①看专业书籍; ②互联网; ③培训班; ④师带徒; ⑤其他, \_\_\_\_\_  
What are the main channels for you to learn traditional Chinese medicine or receive continuous education on TCM (multiple choices) :  
① reading professional books ② internet ③ participating training program ④ apprenticeship ⑤ others, please specify:

9. 是否参加过2022年“全球中医药论坛”中王必勤主任的线上系列讲座? ① 是 ② 否  
Have you ever participated in any online courses taught by Dr Wang Biqin held by the Global Chinese Medicine Forum in 2022? ①YES ② NO

10. 简述: 结合美国的实际情况, 您认为目前中医药在治疗不孕不育方面的优势和挑战是什么?  
Based on situation in the United States, what do you think are the advantages and

challenges of traditional Chinese medicine in the treatment of infertility?

11. 简述：请简述您希望加入郭志强传承班的原因、目前在不孕不育治疗上的困惑或问题，以及5年内个人在专业方面的成长计划。

Please briefly describe the reason why you want to join the training program held by Prof. Guo Zhiqiang's Inheritance Studio, as well as your current obstacles or problems in infertility treatment, and your professional development plan in 5 years.